
 
УКРАЇНА 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 
ТРИДЦЯТЬ ВОCЬМА СЕСІЯ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання 38 сесії (перше засідання) 
 

смт Софіївка                                                                           3 жовтня 2018 р.  
Всього обрано: 26депутатів 

Присутні: 17 депутатів 
 
Сесію веде селищний голова Сегедій П.Ю. 
Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар ради 
Назаренко Л.І. 
Запрошені: в.о.старости сіл Запорізьке та Братське Демченко Т.В., директор 
КЗ «Софіївська опорна загальноосвітня школа І-ІІІст.» Тиркба Р.О., 
представник громади рибалок селища Софіївка Качуєвський В.М. 
Затвердження регламенту  пленарного засідання сесії. 
Результат голосування: прийнято одноголосно. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з 
порядком денним пленарного засідання 38 сесії селищної ради 7 скликання. 
Пропонує депутатам внести свої пропозиції щодо порядку денного. Ставить 
питання на голосування щодо затвердження порядку денного. 
Депутат Бідулько Т.В. вказала голові на те, що вона з деякими депутатами 
вже не одноразово зверталася з проханням розглядати бюджетні питання, а 
саме: «Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 грудня 2017 
року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 рік» (з 
урахуванням внесених змін) в першу чергу. 
Селищний голова пояснив чому земельні питання розглядаються в першу 
чергу, а потім всі інші. 
Депутат Качан І.М. наголосила на тому, що перш ніж розглядати питання 
«Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 грудня 2017 року 
№1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 рік» (з 
урахуванням внесених змін) необхідно розглянути ті питання, в яких 



передбачено внесення змін. Можливі уточнення та розподіл бюджетних 
коштів.  Після дебатів, 
 

ЗАТВЕРДЖУЄТЬСЯ ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
2. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд 
для подальшої передачі у власність. 
3. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва індивідуального гаражу для подальшої передачі у 
власність. 
4. Про надання дозволу на складання технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 
подальшої передачі у власність. 
5. Про  перехід права користування на земельну ділянку при переході права 
на будівлю і споруди за цивільною угодою. 
6. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо поділу 
(об’єднання)  земельної ділянки. 
7. Про укладання договору оренди. 
8. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
9. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду для облаштування об’єкту 
землеустрою. 
10. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку поширюються 
права сервітуту для подальшої оренди. 
11. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування будівель 
закладів культурно – просвітницького обслуговування та подальшої 
реєстрації комунальної власності. 
12. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для облаштування об’єкту землеустрою та 
подальшої реєстрації комунальної власності. 
13. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки та подальшої реєстрації комунальної власності. 



14. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки із зміною цільового призначення та подальшої 
реєстрації комунальної власності. 
15. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
16. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для подальшої оренди. 
17. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки для отримання в 
постійне користування (друкарня). 
18. Про тимчасове закріплення об’єкту водного фонду. 
19. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування гаражу та 
подальшої передачі в оренду. 
(Інформує: Ільїна Р.І.) 
20. Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 грудня 2017 
року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 рік» (з 
урахуванням внесених змін) 
(Інформує: Савицька Л.І.) 
21. Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 11.08.2017р. 
№1271-25/VII «Про утворення Центру надання адміністративних послуг та 
забезпечення його діяльності». 
( Інформує: Акастьолова Л.М.) 
22. Про надання згоди на безоплатну передачу книжкових фондів з балансу 
комунального закладу «Софіївська центральна бібліотека» Софіївської 
селищної ради на баланс об’єднаних територіальних громад та сільських рад 
Софіївського району. 
 (Інформує: Ісаєва Г.Г.) 
23. Про обмеження руху вантажних транспортних засобів вулицями та 
дорогами селища Софіївка у денний час  літнього періоду. 
(Інформує: Качан І.М.) 
24. Про затвердження Порядку підготовки та прийняття регуляторних актів 
Софіївської селищної ради. 
25. Про присвоєння звання «Почесний громадянин селища Софіївка». 
26. Про Наглядову раду комунальних підприємств Софіївської селищної 
ради. 
( Інформує: Назаренко Л.І.) 



27. Про співфінансування проекту «Придбання лікувального обладнання для 
фізіотерапевтичного кабінету комунального закладу «Софіївська центральна 
районна лікарня» ДОР». 
28. Про затвердження Плану покращення послуги утримання та ремонту 
комунальних доріг та тротуарів в межах компетенції ОТГ на 2018-2023 роки. 
(Інформує: Шинкаренко С.В.) 
29. Про внесення змін до рішення 31 сесії селищної ради від 24.01.2018р 
№1638-31/VII «Про затвердження граничної чисельності та штату 
працівників закладів освіти, засновником яких є Софіївська селищна рада». 
30. Про трудові відносини з директором КЗ «Софіївська опорна 
загальноосвітня школа І –ІІІ ступенів». 
31. Про затвердження розпоряджень селищного голови, прийнятих у 
міжсесійний період. 
(Інформує: Моренко Г.Г.) 
1.СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин селища 
Софіївка». 
Назаренко Л.І. повідомила про те, що до виконавчого комітету селищної ради 
надійшло клопотання від колективу КЗ «Софіївська центральна бібліотека» 
(директор Терехова І.А.) щодо присвоєння звання «Почесний громадянин 
селища Софіївка» нашій землячці Голоті Л.В. Вона внесла значний 
особистий внесок у збагачення національної духовної спадщини, 
літературну, наукову і громадську діяльність. Займає активну позицію в 
розбудові державності, сприяє духовному розвитку та піднесення іміджу 
селища. Має високий рівень професійної майстерності, вносить вагомий 
внесок у літературну галузь. Крім того - 
Голота Любов Василівна – письменниця, поетеса, громадський діяч, лауреат 
Національної премії України імені Т.Г.Шевченка. До подання надано 
біографічну довідку Голоти Л.В. Назаренко Л.І. ознайомила з проектом 
рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №1984-38/VII      додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,  Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Мудраченко В.М., Терещенко П.А. 
 Рішення прийнято. 
2.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Данилейченко Р.О., Мар’янченко В.П., Плахотного В.М., Покривчака Є.І., 
Чудопал В.В., Коваленко Я.А., Лейченко В.В. та Звягінцевої І.В., Юхимчук 
С.Г. з проханням затвердити їм технічну документацію із  землеустрою щодо 



встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. Дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 1985-38/VII,  1986-38/VII, 1987-38/VII, 1988-
38/VII, 1989-38/VII, 1990-38/VII, 1991-38/VII, 1992-38/VII, 1993-38/VII    
додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
3.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель 
та споруд для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Шиханцової Т.В., Феник А.І. з проханням затвердити їм проект землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. До 
заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами рішень. 
Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 1994-38/VII, 1995-38/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
4.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва індивідуального гаражу для подальшої 
передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Камінської Н.А. з проханням затвердити їй проект землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва індивідуального гаражу для 
подальшої передачі у власність. До заяви надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 1996-38/VII    додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 



5.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Даценка В.В., Даценка П.А., Ашовської Н.І., Горєлова В.Ф., Грєбнєвої С.П., 
Кравець С.В., Надраги Т.В., Камінського В.В., Шевцової Р.О. з проханням 
надати їм дозвіл на складання технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та подальшої 
передачі у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проектами рішень. Дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 1997-38/VII, 1998-38/VII,  1999-38/VII,  
 2000-38/VII, 2001-38/VII, 2002-38/VII, 2003-38/VII, 2004-38/VII, 2005-38/VII        
додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
6. СЛУХАЛИ:  Про  перехід права користування на земельну ділянку при 
переході права на будівлю і споруди за цивільною угодою. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Ашовської Н.І., Гринько Р.Г., Качан Н.Г., Чувпило Н.Г., Лисич О.Г., 
Коваленко Я.А., Кравець С.В., Криворучко О.І., Пашкевич Н.А., Чередничек 
Т.В., Шевцової Р.О., Данилейченко В.П. з проханням визнати за ними право 
користування на земельну ділянку при переході права на будівлю і споруди 
за цивільною угодою. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проектами рішень. Дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№  2006-38/VII, 2007-38/VII, 2008-38/VII, 2009-
38/VII, 2010-38/VII, 2011-38/VII,  2012-38/VII, 2013-38/VII, 2014-38/VII               
додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
7.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо поділу (об’єднання)  земельної ділянки. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Мокренко О.В. з проханням щодо надання їй дозволу на виготовлення 
проекту землеустрою щодо поділу (об’єднання)  земельної ділянки. До заяв 
надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами рішень. Дане 



питання розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№   2015-38/VII, 2016-38/VII               додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
8.СЛУХАЛИ: Про укладання договору оренди. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що надійшла заява від гр. Марфинець О.М. з 
проханням укласти з нею договір оренди землі на земельну ділянку , яка 
знаходиться за адресою: смт Софіївка, вул. Южна, 32.  Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2017-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
9.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Алекберової А.О., Можечук К.Г., Москалюка П.І., Брихуна В.М., Давиденка 
В.І., Касьяненка В.М., Качан С.В., Мішури А.В., Мішури В.Л., Мішури Т.І. з 
проханням надати їм дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. До 
заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами рішень. 
Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2018-38/VII, 2019-38/VII, 2020-38/VII, 2021-
38/VII, 2022-38/VII, 2023-38/VII,  2024-38/VII, 2025-38/VII, 2026-38/VII,  
2027-38/VII  додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
10.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки в оренду для облаштування об’єкту 
землеустрою. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що надійшла заява від гр. Кондратюка С.М. з 
проханням надати йому дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо 



відведення земельної ділянки в оренду для облаштування об’єкту 
землеустрою. До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2028-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
11.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку 
поширюються права сервітуту для подальшої оренди. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що надійшла заява від гр. Петрова Д.К. з 
проханням надати йому дозвіл на розробку технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку 
поширюються права сервітуту для подальшої оренди.  Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2029-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., Шкаран Є.В., 
проти- 0, утрималися- Мудраченко В.М., не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
12.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
будівель закладів культурно – просвітницького обслуговування та подальшої 
реєстрації комунальної власності. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що селищна рада має намір розробити проект 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування будівель закладів культурно – просвітницького 
обслуговування та подальшої реєстрації комунальної власності. Ділянка 
знаходиться за адресою: смт Софіївка, вул. Незалежності, 57Б. Відповіла на 
запитання депутатів. Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2030-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 



13.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для облаштування об’єкту землеустрою 
та подальшої реєстрації комунальної власності. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що селищна рада має намір розробити проект 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для облаштування об’єкту 
землеустрою та подальшої реєстрації комунальної власності. Ділянка 
знаходиться за адресою: смт Софіївка, вул. Незалежності (перехрестя вул. 
Карпенка та Незалежності) Ознайомила з проектом рішення. Дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2031-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
14.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки та подальшої реєстрації комунальної 
власності. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що селищна рада має намір розробити проект 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки із земель 
сільськогосподарського призначення орієнтовною площею 0.2500га і 
знаходиться ділянка за адресою: смт Софіївка, вул. Зоряна, 175Б. Ознайомила 
з проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної 
комісії. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2032-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
15.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки із зміною цільового призначення та 
подальшої реєстрації комунальної власності. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що селищна рада має намір розробити проект 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки із зміною цільового 
призначення та подальшої реєстрації комунальної власності. знаходиться 
ділянка за адресою: смт Софіївка, вул. Криворізька, 3Б. Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2033-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 



 Рішення прийнято. 
16. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Кравець С.В., Грєбнєвої С.П., Горєлова В.Ф., Ашовської Н.І., Гринько Р.Г., 
Надраги Т.В., Москалюка П.І., Демченко Т.В., Дроворуба П.Є.,Москалюк 
Л.В., Мішури Т.І., Мішури В.Л., Мішури А.В., Касьяненка В.М., Давиденка 
В.І., Брихуна В.М. з проханням надати їм дозвіл на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства для подальшої передачі у власність. Ознайомила з 
проектами рішень. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2033-38/VII, 2034-38/VII, 2035-38/VII, 2036-
38/VII, 2037-38/VII, 2038-38/VII,  2039-38/VII, 2040-38/VII, 2041-38/VII,  
2042-38/VII, 2043-38/VII,   2044-38/VII,   2045-38/VII,   2046-38/VII,   2047-
38/VII,   2048-38/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
17.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Халілова Вугара Агамали огли та Яценка С.М. з проханням надати їм дозвіл 
на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
подальшої оренди. До заяв надано копії необхідних документів.  Ознайомила 
з проектами рішень. Дане питання розглядалося на засіданні постійної 
комісії. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№  2049-38/VII,   2050-38/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
18.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки для 
отримання в постійне користування (друкарня). 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від в.о. 
директора КП «Софіївська друкарня» з проханням надати підприємству 
дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки для отримання в постійне користування 
(друкарня). Ознайомила з проектом рішення. Дане питання розглядалося на 



засіданні постійної комісії. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2051-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
19. СЛУХАЛИ: Про тимчасове закріплення об’єкту водного фонду. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від громади 
рибалок в особі гр. Качуєвського В.М. з проханням закріпити за громадою 
об’єкт водного фонду, який знаходиться на території селищної ради і по 
народному називається «центральний ставок». Ознайомила з проектом 
рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії.  
На сесію був запрошений Качуєвський В.М., який відповів на запитання 
депутатів. Розповів про заходи, які вже проведені громадою рибалок з 
питання прибирання прибережної зони, придбання малька риб та інше. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2052-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
20.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
гаражу та подальшої передачі в оренду. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Щербака В.Ф. з проханням надати йому дозвіл на виготовлення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва та 
обслуговування гаражу та подальшої передачі в оренду. Ознайомила з 
проектом рішення. Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії.  
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2053-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк 
С.В., Поденежна Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А.,Терещенко П.А.,  Турівний Г.В., 
Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-Гасюк Т.М. 
 Рішення прийнято. 
21.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 
грудня 2017 року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 
рік» (з урахуванням внесених змін) 
Савицька Л.І. ознайомила депутатів з проектом рішення, додатками до нього. 
Голова постійної комісії з питань  бюджету, фінансів та  планування 
соціально – економічного розвитку Іващенко А.А. повідомила про те, що 



комісія  згодна з розподілом коштів крім деяких моментів щодо виділення 
коштів для КНП «Софіївський районний центр первинної медико- санітарної 
допомоги» Софіївської районної ради. Комісія рекомендує сесії затвердити 
проект рішення. Почалося обговорення даного питання.  
Виступили: 
Депутат Бідулько Т.В., керівник КНЗ «Софіївський районний центр 
первинної медико – санітарної допомоги» почала свій виступ із звинувачень, 
що селищний голова Сегедій П.Ю. згідно ст. 78 Бюджетного кодексу України 
не інформує депутатів про факт перевиконання дохідної частини загального 
фонду місцевого бюджету за підсумками першого кварталу та наступних 
звітних періодів з початку поточного бюджетного періоду на підставі 
офіційних висновків фінансово – економічного відділу виконавчого комітету 
селищної ради та про розподіл бюджетних коштів. 
Їй заперечили деякі депутати. Вони підтвердили той факт, що звіт про 
виконання  бюджету селищної ради за І квартал 2018 року та за І півріччя 
2018 року розглядалися на чергових сесіях селищної ради, а на сьогоднішній 
сесії розглядається не звіт про виконання бюджету за 9 місяців, а лише 
вносяться зміни до Софіївського селищного бюджету. 
Бідулько Т.В. повідомила про те, що вона знає, що за 9 місяців поточного 
року перевищення доходів загального фонду місцевого бюджету врахованих 
у розписі Cофіївського бюджету на відповідний період , не менше ніж на 5% 
і становить 1млн.400 тис. грн. 
Депутат Іосипова Н.С. закликала депутатів не залишити поза увагою 
проблеми медиків «первинки».  « Адже, вони обслуговують майже половину 
району. Територія Софіївської с/р. - це третина населення району. Не кожен 
може обслуговуватися в лікарнях міста. Ми повинні дати гарантію цим 
людям, що їх не залишимо без коштів на прожиття», - підсумувала сказане 
Наталія Сергіївна. 

Депутат Терехова І.А. нагадала про роль бібліотеки в житті людини. « Моя 
професія не менш важлива ніж професія вчителя чи медика. Розуміє їхні 
проблеми. Але і культура завжди фінансувалася за залишковим принципом. 
Не виконувалися ряд статтей закону «Про культуру» «Про бібліотечну 
справу».  « Коли нас свого часу не фінансувала в повній мірі районна рада,  
то мені і колективу навіть в голову не приходила думка бойкотувати сесію 
районної ради та просити грошей у Софіївської селищної  ради. Іноді 
бібліотекарі селищної ради були навіть у вигіднішому фінансовому 
положенні. Тоді за прем’єрства Ю.Тимошенко вони отримували надбавки, а 
ми ні. Ми завжди захищали честь району на обласних заходах, але часто про 
нас забували коли потрібні були кошти на періодику, придбання нової 
літератури. Лише один раз, коли ще навчалася у ВУЗі Т.М. Гасюк  нам 



управління фінансів райдержадміністрації виділило 3 тис. грн. на придбання 
літератури»- сказала Ірина Анатоліївна.  

Депутат Терехова І.А. дивується чому Бідулько Т.В. разом з колективом 
просить гроші на заробітну плату у селищної ради, будучи КЗ районної ради.  
«Вже 9 місяців, як ми перейшли на фінансування селищної ради і стали 
комунальним закладом селищної ради. Так, ми відчули певні переваги, але 
фінансування культури ще закрито не повність, тож як може селищна ради 
фінансувати КЗ районної ради, а свої заклади у грудні залишити без 
заробітної плати. Всі допомоги та доплати, які ми повинні отримувати по 
закону, ми не отримуємо. І я, як керівник КЗ селищної ради, теж повинна 
була прийти і вимагати своє?- запитує Ірина Анатоліївна. «Первинка» 
повинна бути нашою, але не такою яка вона є зараз. Чи потрібна нам така 
махина. Ніхто з нами не радився про передачу, а просто нав’язала райрада. 
Необхідно було зробити економічний аналіз. Скільки людей з інших громад 
проліковано, а скільки з селищної ради. Не секрет, що багато людей 
лікується в містах. Я не соромлюся сказати, що як споживач ваших послуг 
також не задоволена якістю цих послуг. Ми живемо в громаді і повинні 
поважати один одного. Грубощі можна зустріти і в лабораторії і на прийомі в 
лікаря. Шановні присутні, ви вважаєте - це нормально?»- такими словами 
завершила Ірина Анатоліївна свій виступ. 

Її підтримала більша кількість депутатів. Згадали і про неповагу деяких 
медпрацівників та про  незаконні «побори», які мають місце в «первинці» та 
у медицині в цілому. «Можливо потрібно позбавлятися таких колег, щоб не 
заплямовували порядних медиків,»- адресували своє запитання депутати 
керівнику КНЗ «Софіївський районний центр первинної медико – санітарної 
допомоги» Бідулько Т.В. 

Слово взяв селищний голова Сегедій П.Ю. Голова громади підтвердив, що 
він дійсно планував прийняти «первинку» до комунальних закладів селищної 
ради, але на умовах співфінансування з іншими територіальними громадами. 
На спільній нараді з сільськими головами, де була присутня  Тамара 
Володимирівна разом з головним бухгалтером та економістом «первинки», 
голови інших громад відмовилися брати участь у співфінансуванні 
керуючись тим, що в них немає грошей на утримання закладів охорони 
здоров’я. Відмовилися всі голови.  

Нам свого часу передали на фінансування «вторинку» з боргом більше 500 
тис. грн. за комуналку. І  ми її утримуємо.  



В мене теж є питання та претензія до Бідулько Т.В. Чому ви, як керівник 
«первинки» не вчасно зареєстрували некомерційне підприємство, не 
підписали декларації лікарів з хворими та угоду з Національною службою 
здоров’я України (НСЗУ)? Я впевнений, що така ситуація не склалася б 
медицині, якби ви все зробили вчасно. Крім грошей НСЗУ заклад отримував 
би ще й медичну субвенцію. Ми прийняли освіту з 01.01.2017 року і зробили 
все, щоб освітяни отримала зарплату без затримки. Дехто навіть вважав мене 
мрійником. Але слово я дотримав. Освітяни тоді залишилися без авансу, але 
зарплату отримали в повному обсязі. Повірте,  ви мені не чужі і дійсно 
потрібні для громади. Люди нашої громади йдуть до вас за медичною 
допомогою. Найближчим часом я  знову  запрошу на нараду  сільських голів 
та керівництво району. Якщо вони відмовляться брати на утримання свої 
медичні заклади, то в мене є два шляхи. Перший: ми створимо свою 
«первинку». Другий шлях: ви залишаєтеся у власності районної ради, а ми з 
селищного бюджету будемо надавати субвенцію. Лікарі «первинки» зараз 
обслуговують весь район. Тож нехай всі громади виділять кошти вам на 
зарплату. Ми виділяємо 130 тисяч гривень. Вам потрібно 201 тис. грн. 71 
тис.грн., яких не вистачає, нехай дадуть 2 ОТГ та сільські ради, які не 
об’єдналися. Я, як головний розпорядних коштів,  поки не профінансую всі 
статті по комунальних закладах селищної ради, не можу виділити більше 
грошей ніж виділили. Пропоную через 2 неділі зібратися на спільну нараду з 
головами громад. Запрошую і вас, шановні медики. Всі приходьте. Тоді ви 
почуєте, що мені скаже Шевцов А.А., Неліпа О.В., Стрибуль О.Т., 
Трохименко В.О., Мартилога О.В., Крючков В.М. 

Зараз комунальні платежі тягнуть таку суму, що ми змушені припинити 
будувати  тротуари, робити освітлення і т.д. Коли мені передали «вторинку» 
районне керівництво обіцяло не просити гроші на «первинку». Якщо взяти до 
уваги утримання медоб’єктів селищної ради це мені зрозуміло. Поясніть 
мені: чому я мушу брати на утримання медоб’єкти інших рад? Що мені 
згодом скажуть люди, які живуть в інших громадах коли ми будемо змушені 
закрити в них ФАПи, амбулаторії. Вони прийдуть до мене.  

Думаю, що за підсумками 10 місяців, коли ми закриємо всі свої статті по 
галузям освіти, культури, «вторинки»,  то тоді зможемо щось і вам виділити. 
Вибачте, але сьогодні це зробити я не можу. Хто мене назве хорошим 
господарем?», - завершив промову Петро Юрійович. 

Депутат Гасюк Т.М. повідомила про те, що є перевиконання бюджету 
селищної ради за 9 місяців. « Весь ПДВ пішов в бюджет селищної ради. В 



районному бюджеті немає коштів. За її даними, тільки на утримання апарату 
селищної ради витрачається 8 млн. грн. Чому ми  не можемо зараз 
розподілити 1 млн. 300 тис. для «первинки». 130 тис.грн. виділяється,  а 71 
тис.грн. ви не хочете виділити, Петре Юрійовичу- дорікнула депутат Гасюк 
Т.М.. В бюджетселищної ради йдуть і мої податки. Чому медики повинні 
сидіти без зарплати. В  районі кричуща ситуація з наповненням бюджету,» - 
підсумувала сказане депутат. 

БідулькоТ.В. пообіцяла піти в районну раду і повести медиків на сесію 
районної ради та вимагати погашення заборгованості по зарплаті. Вона 
готова навіть йти на радикальні міри. Відправити всіх медиків у відпустку 
без утримання. 

Депутат Назаренко Л.І. коротко розповіла медикам про нововведення, які 
стануться в медицині коли медична реформа запрацює на повну. «Можливо 
Тамара Володимирівна не всю інформацію доводила до вас. В умовах 
реформування медицини можуть статися суттєві скорочення. Адже ваша 
заробітна плата буде залежати від підписаних декларацій лікарями. Певно, 
що дехто з вас залишиться без роботи. Декларацій підписано мало. Я 
пропонувала Тамарі Володимирівні провести «ярмарки здоров’я» (таке 
практикували інші громади), подвірні обходи, поїздки в села, прийти 
медикам в трудові колективи і прискорити роботу по підписанню декларацій. 
Але мене переконували, що все добре, декларації підписуються. Відсоток 
підписаних декларацій малий. Ваш заклад не потрапив не до другої, ні навіть 
до третьої хвилі фінансування НСЗ України. Хто ж тоді винен? Тож і 
виникло недофінансування вашого закладу. Уряд України розраховував на 
те, що частина грошей піде до пацієнтів через НСЗ, а частина по формулі. Це 
по 240 грн. на кожного жителя району. Інші райони мають подвійне 
фінансування, а ви нажаль ні », - сказала Людмила Іванівна. 

Сегедій П.Ю. сказав, він особисто пробував разів 5 підписати декларацію і 
жодного разу йому це не вдалося з різних причин. Пропонував зробити пункт 
заключення декларацій при селищній раді, але віз і нині там.  

Селищний голова сказав, що якщо за підсумками 10 міс. буде перевиконання 
бюджету на 105.1%  і закриються всі статті по фінансуванню комунальних 
закладах селищної ради, то можливо депутати ще виділять кошти на 
фінансування «первинки». Повідомив про те, що виконавчим комітетом 
селищної ради направлено листа в департамент фінансів Дніпропетровської 
ОДА з проханням щодо виділення коштів для погашення заборгованості по 
комунальним платежам «вторинки». Керівник департаменту була дуже 



здивована тим, що весь фінансовий тягар по «вторинці» ліг на плечі лише 
селищної ради. Сегедій П.Ю. запевнив: поки ми не виплатимо зарплату 
комунальним закладам селищної ради  нікуди не дамо ні копійки. Ви знаєте 
який важкий місяць січень?Доходів 0, а треба якось платити зарплату та 
комунальні платежі.  Підняття цін, «мінімалки» не минуче. Треба вміти 
виживати в нинішніх умовах.» 

Бідулько Т.В. сказала, що в минулому місяці на нараді в голови РДА Кисіль 
А.В. Петро Юрійович обіцяв виділити 300 тис. на «первинку», але селищна 
рада не дала грошей і люди залишилися без повних доплат. Головний лікар 
дорікнула селищному голові тим, що: « одні отримують по 2  «матеріалки» , 
зарплату і всі доплати, а ми навіть необхідне не отримуємо»  

Визнала, що недоліки в роботі медиків є. Вже вдруге пригрозила селищному 
голові тим, що вона може своїм розпорядженням відправити лікарів у 
відпустку без збереження зарплати. 

« В п’ятницю 05.10.2018р. сесія районної ради і ми підемо таким же складом, 
як сьогодні, на сесію і розкажемо про свої проблеми,»- пообіцяла Тамара 
Володимирівна. «У вас працівники отримують по 16 тис. грн. зарплати, а  
медикам не може навіть мінімум виплатити.»- сказала Тамара 
Володимирівна. 

Депутат Осипюк С.В. поцікавилася, яка зарплата у Тамари Володимирівни. 
Бідулько Т.В. точно не змогла згадати, яка в неї зарплата.  

Масько А.О., заступник селищного голови, показав  деяким медпрацівникам 
SMS повідомлення з банку про його зарплату. Це - 5тис. 900 грн. Також 
повідомив про те , що ще отримав аванс у сумі 4 тис. грн. Отже,  його 
зарплата становить 9.9 тис. грн. в місяць, але аж ніяк не 16 тис.грн., як 
стверджує Тамара Володимирівна. Спеціалісти виконкому селищної ради 
отримують ще меншу зарплату. Запропонував Тамарі Володимирівні не 
соромитися і сказати, яка в неї зарплата. Запитав про це її кілька разів. Вона 
довго вагається, а потім нарешті озвучує суму: десь близько 9 тис. грн.  з 
нарахуваннями. Медики з обуренням називають свої зарплати.  

Примітка: ( за даними НАЗК ) за  минулий рік  Тамара Володимирівна 
задекларувала свою зарплату в сумі 164 тис.  + пенсія.) 

Бідулько Т.В. почала безпідставно звинувачувати  селищну раду в тому, що 
виконавчим комітетом селищної ради нічого не робить для того, щоб 
наповнювати селищний бюджет. «В магазинах цигарки продаються без 



товарних чеків,  алкоголь теж. Акциз на згадані товари не надходить  до 
бюджету. Обсяги продажу пального скоротилися, хоча машин стало навіть 
більше»,- завершила свій виступ депутат. 

Сегедій П.Ю. нагадує Тамарі Володимирівні, що контролювати підприємців 
мають інші органи та обіцяє, що в разі перевиконання бюджету та повного 
фінансування всіх комунальних закладів ради, кошти для «первинки» будуть 
виділені. (під час  виступу селищного голови Тамара Володимирівна 
вставляє свої репліки) Голова просить Тамару Володимирівну його не 
перебивати і закликає до порядку. «Ми спільно з депутатами розподілимо 
бюджетні  кошти і думаю, що 71 тис. грн. ви отримаєте», - пообіцяв 
селищний голова.  

Бідулько Т.В. знову почала звинувачувати селищного голову в тому, що не 
бажає виділяти кошти на «первинку». Її слова обурили деяких депутатів. 
«Чому з бюджету селищної ради повинні виділятися кошти на комунальний 
заклад, який є власністю районної ради?»,- цікавилися депутати. «Нехай 
діляться інші ради своїми фінансами, бо «первинка» обслуговує жителів 
всього району». 

Медичні сестри та деякі лікарі скаржилися, що отримують мінімальну 
зарплату, яку постійно затримують. Вони не можуть забезпечити себе навіть 
самим необхідним, а потрібно ще й комунальні платежі сплачувати. Скоро 
почнеться опалювальний сезон. Витрати ще більше зростуть. Скаржилися на 
те, що відрядження не оплачують. Аванс та зарплата або затримуються, або 
оплачуються не в повному обсязі. Хоча колеги з інших районів таких 
проблем не мають. 

Сегедій П.Ю. був здивований тим, що медпрацівникам не оплачують 
відрядження. Наголосив на тому, що дане питання не до селищного голови, а 
до керівника «первинки» та до власника комунального закладу. 

 На деякі  «чому?» медиків відповіла Савицька Л.І. Вона, як спеціаліст з 
економічних питань виконкому селищної ради, пояснила причину 
виникнення їхніх проблем. Свого часу, вона попереджала Тамару 
Володимирівну та бухгалтерію «первинки» про ті труднощі, які можуть в них 
виникнути. Не потрібно було робити перенесення коштів із місяці в місяць. 
Краще потрібно було щось не доплатити, але зарплату необхідно 
виплачувати. Просила не зволікати із підписанням декларацій і т.п. Тоді б 
медики мали кошти від НСЗ України та із бюджету за формулою. До порад 
не прислухалися і мають такий результат. «В усьому винне ваше керівництво 



і нехай Тамара Володимирівна пояснить вам, чому  вона так невміло 
розпорядилася  коштами», - завершила свій виступ Людмила Іванівна. 

Також Савицька Л.І. нагадала про те, що з нового року  в селищну раду не 
будуть надходити деякі податки. Отже і виконкому потрібно спланувати 
бюджет так, щоб не виникало подібних проблем. 

Депутат Качан І.М. «підказала» Бідулько Т.В. де в її закладі може бути 
економія коштів. Поцікавилася: чому так не погосподарськи тими коштами 
розпоряджаються? 

(Делегація «первинки» вийшла із зали засідань. Вийшли із пленарного 
засідання депутати Гасюк Т.М. та Терещенко П.А.) 

22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 
11.08.2017р. №1271-25/VII «Про утворення Центру надання 
адміністративних послуг та забезпечення його діяльності». 
Масько А.О. повідомив про те, що в зв’язку з розширенням деяких 
повноважень виконавчого комітету необхідно внести зміни до рішення сесії 
селищної ради від 11.08.2017р. №1271-25/VII «Про утворення Центру 
надання адміністративних послуг та забезпечення його діяльності». 
Ознайомив з переліком додаткових послуг, які будуть надаватися ЦНАПом 
та проектом рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2054-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
23. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатну передачу книжкових 
фондів з балансу комунального закладу «Софіївська центральна бібліотека» 
Софіївської селищної ради на баланс об’єднаних територіальних громад та 
сільських рад Софіївського району. 
Левченко Л.В. повідомила про те, що до виконкому селищної ради надходять 
звернення від сільських громад району про  безоплатну передачу книжкових 
фондів з балансу комунального закладу «Софіївська центральна бібліотека» 
Софіївської селищної ради на баланс об’єднаних територіальних громад та 
сільських рад Софіївського району. Ознайомила зі змістом проекту рішення. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2055-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 



24. СЛУХАЛИ: Про обмеження руху вантажних транспортних засобів 
вулицями та дорогами селища Софіївка у денний час  літнього періоду. 
Качан І.М. повідомила про те, що до виконавчого комітету селищної ради 
надходять звернення щодо обмеження руху вантажних транспортних засобів 
вулицями та дорогами селища Софіївка у денний час  літнього періоду. 
Спеціалістами виконкому розроблено проект рішення. Ознайомила з його 
змістом. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2056-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
25. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Порядку підготовки та прийняття 
регуляторних актів Софіївської селищної ради. 
Акастьолова Л.П. повідомила про те, що розроблено проект рішення та 
Порядок підготовки та прийняття регуляторних актів Софіївської селищної 
ради. Питання розглядалося на засіданні постійної комісії з питань 
законності та громадського правопорядку.  
Депутат Іосипова Н.С. (член постійної комісії) запропонувала внести 
поправки до проекту рішення і викласти текст у такій редакції: «прийнятий в 
межах своєї компетенції Софіївською селищною радою, її виконавчим 
комітетом або селищним головою інший офіційний письмовий документ, 
який встановлює, змінює чи скасовує  норми права, застосовується 
неодноразово щодо невизначеного кола осіб і який або окремі положення 
якого спрямовані на правове регулювання господарських відносин…» далі за 
змістом. Поправку внесено. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2057-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
26.СЛУХАЛИ: Про Наглядову раду комунальних підприємств Софіївської 
селищної ради. 
Акастьолова Л.П. повідомила про те, що з метою підвищення ефективності 
діяльності комунальних підприємств Софіївської селищної ради та 
підвищення рівня відкритості селищної влади назріла потреба створити 
Наглядову раду комунальних підприємств Софіївської селищної ради.  
Акастьолова Л.П. ознайомила депутатів з проектом рішення та додатками до 
нього. Дане питання також розглядалося на засіданні постійної комісії. 
Комісія рекомендує затвердити проект рішення на сесії. Ознайомила з 
проектом рішення. 



Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2058-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
27. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проекту «Придбання лікувального 
обладнання для фізіотерапевтичного кабінету комунального закладу 
«Софіївська центральна районна лікарня» ДОР». 
Шинкаренко С.В. повідомила про те, що виконавчий комітет селищної ради 
підготував проект «Придбання лікувального обладнання для 
фізіотерапевтичного кабінету комунального закладу «Софіївська центральна 
районна лікарня» ДОР» і подав його на конкурс до Консульства 
Федеративної Республіки Німеччини. Проект отримав перемогу. Згідно умов 
конкурсу передбачено співфінансування проекту селищною радою. 
Ознайомила з проектом рішення.  Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2059-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
28. СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану покращення послуги утримання та 
ремонту комунальних доріг та тротуарів в межах компетенції ОТГ на 2018-
2023 роки. 
Шинкаренко С.В. повідомила про те, що на виконання Стратегії розвитку 
Софіївської ОТГ в рамках співробітництва між Виконавчим комітетом 
Софіївської селищної ради та Глобал Комьюнітіз, виконавцем програми 
«Децентралізація Приносить Кращі Результати та Ефективність» (DOBRE) 
робочою групою розроблено План покращення послуги утримання та 
ремонту комунальних доріг та тротуарів в межах компетенції ОТГ на 2018-
2023 роки. Ознайомила з Планом та проектом рішення. Відповіла на 
запитання депутатів. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2060-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 31 сесії селищної ради від 
24.01.2018р №1638-31/VII «Про затвердження граничної чисельності та 
штату працівників закладів освіти, засновником яких є Софіївська селищна 
рада». 



Кошеленко А.А., економіст відділу освіти виконавчого комітету селищної 
ради, повідомила депутатам які зміни необхідно внести до рішення сесії 
селищної ради від 24.01.2018р №1638-31/VII «Про затвердження граничної 
чисельності та штату працівників закладів освіти, засновником яких є 
Софіївська селищна рада». Обгрунтувала доцільність внесення змін. 
Відповіла на запитання депутатів. Ознайомила з проектом рішення. Дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії з питань бюджету, 
фінансів та соціально – економічного розвитку. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2061-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
30. СЛУХАЛИ: Про трудові відносини з директором КЗ «Софіївська опорна 
загальноосвітня школа І –ІІІ ступенів». 
Моренко Г.Г. повідомила про те, що конкурсною комісією виконавчого 
комітету селищної ради проведено конкурсний відбір на заміщення вакантної 
посади директора КЗ «Софіївська опорна загальноосвітня школа І –ІІІ 
ступенів». Конкурсний відбір проводився згідно нового Положення. 
Процедуру конкурсного відбору дотримано. Директором комунального 
закладу призначено Тиркбу Р.О.  Відповіла на запитання деяких депутатів. 
Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2062-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»-  Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А.,  Качан І.М., Мойса В.В., Мудраченко В.М., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 
Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
Бідулько Т.В., Іосипова Н.С., Терещенко П.А., не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
31. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень селищного голови, 
прийнятих у міжсесійний період. 
Моренко Г.Г. повідомила про те, що в міжсесійний період селищним 
головою було підписано  222 розпорядження. Згідно чинного законодавства 
вони підлягають затвердженню на черговій сесії селищної ради.Ознайомила з 
назвами та змістом розпоряджень. Дане питання  розглядалося на засіданні 
постійної комісії з питань  бюджету та фінансів. Комісія рекомендує 
затвердити  розпорядження селищного голови, які прийняті у міжсесійний 
період. Зачитала проект рішення. Відповіла на запитання депутатів. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2063-38/VII додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бугай А.В., Дроворуб І.В.,    Іващенко 
А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Мойса В.В., Назаренко Л.І., Осипюк С.В., Поденежна 



Л.Ю.,  Потурайко В.О.,  Терехова І.А., Турівний Г.В., Шкаран Є.В., проти- 0, утрималися- 
0, не голосували-Гасюк Т.М., Терещенко П.А.,  Мудраченко В.М. 
 Рішення прийнято. 
 
Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню. 
 
 Селищний голова дякує депутатам за роботу і оголошує 38 сесію сьомого 
скликання не закритою в зв’язку з тим, що рішення по 21 питанню порядку 
денного, а саме: Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 
грудня 2017 року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 
рік» (з урахуванням внесених змін) не прийнято. Пропонує депутатам 
зібратися на друге пленарне засідання 38 сесії 5 жовтня ц.р. о 13 год. дня. 
  (звучить Гімн) 
           

          Селищний голова                                                   П. Сегедій 

 

Секретар сесії                                                         Л.Назаренко 

 
 
 
 

 

 
 


